
 

Výsledky ankety k rezidentnímu parkování zveřejněné na webových stránkách městské 

části Brno-Bystrc od úterý 21.ledna do 31.ledna. 

 

Výsledky hlasování byly předány všem zastupitelům městské části Brno-Bystrc v tzv. 

„Svolání Zastupitelstva“ tedy v materiálech, které si mohou v předstihu prostudovat a 

případně se k nim doptávat před tím, že budou o rezidentním parkování hlasovat (po diskusi) 

na zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Bystrc ve středu 19.2.2025 ve Společenském 

centru (začátek 17h). Občané mohou přijít na zasedání osobně, nebo se dívat na online přenos. 

 

Pro úplnost znovu připomínáme, že hlasování občanů v anketě je „právně nezávazné pro 

zastupitele“ protože při webové anketě nelze ověřit identitu hlasujícího např. přes BrnoID, 

datovou schránku či jakýkoli unikátní login, který by zajistil, že budou hlasovat jen obyvatelé 

Bystrce (BrnoID nemají všichni) a zároveň pouze jednou. 

 

I tak věříme, že zastupitelé názor občanů při svém hlasování zohlední.  

 

          Tomáš Jára, místostarosta 

 

 

 

1) otázka 
 

 

 

 

 

 

 

 

2) otázka 
Pokud by bylo jisté, že "modré zóny" zavede od roku 2028 městská část Žebětín (případně i 

Kohoutovice) a bude tedy větší riziko přílivu aut nerezidentů k nám, zejména v sídlišti 

Kamechy, které leží částečně na katastru Žebětína, hlasovali by jste v otázce zavedení modrých 

zón v Bystrci od roku 2028: 

 

1005 odpovědí 



 

 

 

 

3) otázka 
 

 

 

Graf viz. výše je v procentech, tabulka níže pak v absolutních číslech: 


